

《单词百科:assistive是什么意思?assistive怎么发音?assistive的解释和用法》

英语单词assistive是什么意思?assistive怎么读?assistive怎么发音?简答网为您整理了assistive的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



assistive怎么读

assistive的读音:['s st v]

assistive的意思

1、adj.为残疾人设计的;

assistive的双语例句

1、Objective To analyze the adaptations of assistive devices to persons with physical disability.

目的分析辅助器具适配在肢体残疾者中的情况.

2、 There is a huge gap in the assistive technology higher education between China and USA.

中美两国的残疾人辅助技术高等教育存在极大的差距.

3、 Objective : To study the effect of neuro feedback in the assistive treatment of general anxiety disorder.

目的: 验证脑电生物反馈辅助治疗广泛性焦虑的有效性.

4、 Verify that programmatic elements are accessible using assistive technology.

请验证是否可使用辅助技术访问程序元素.

5、 Conclusion: Ambroxol has the assistive effect on infant pneumonia.

结论: 氨溴索对小儿肺炎具有辅佐治疗作用.

6、 ResultsThe total need rate of 281 cases for assistive devices was 74.73 %.

结果281例肢体残疾人对辅助器具总的需求率为74.73%.

7、 Ensure that important information conveyed by scripts is readable using assistive devices.

请确保使用辅助设备可读取脚本所传达的重要信息.

8、 Launch assistive technologies at login time by associating a user action with an assistive technology application.

登录时启动辅助技术,联接用户动作和辅助技术应用程序.

9、 If you use electronic forms, ensure that they can be completed using assistive devices.

如果使用电子表单, 请确保可使用辅助设备填写这些表单.

10、 The focus shall be programmatically exposed so that assistive technology can track focus and focus changes.

游标焦点应可由程式读取,使科技辅助得以追踪焦点及其改变.

11、 Possibility of alternative measures Operation measures shall have accessible alternative functions or operation assistive functions.

替代方式的可行性使用的方法应该有其他辅助的功能.

12、 This property is provided to make the control more accessible to users of assistive technology devices.

提供此属性的目的是使辅助技术设备的用户更易于访问控件.

以上是简答网为您整理的assistive怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于assist

ive的用法、assistive的释义

、assistive的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/assistive>

